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 - Zadovoljni smo radom našeg kluba u ovoj godini. Hipodrom je svakim danom sve lepši i
uređeniji.   Ove godine smo ga ogradili, napravili prilazne rampe, poravnali stazu, uradili tribine
za gledaoce i uveli struju i vodu u objekat. Nadamo se da će iduće godine hipodrom zasijati još
sjajnije. Svim građanima Starčeva želim srećne božićne i novogodišnje praznike.
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